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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitte¡

Op nos.nl is te lezen dat in 23 gemeenten strandballen, luchtbedjes en opblaasflamingo's apart
worden ingezameld. (https://nos.nl/artikel/243926O-opblaasflamingo-niet-meer-in-de-atualbak-maar-
in-speciale-container)

Deze en soortgelijke spullen zijn gemaakt van materiaal dat niet bij het regulier plastic- en
verpakkingsmateriaal (PBD) hoort te worden ingezameld. Er zit echter vaak wel materiaal in, zoals
pvc, dat hergebruikt kan worden, waardoor het ook zonde is om het via het restafual te verbranden.

ln 23 gemeenten gaat afualinzamelaar Rova hiervoor speciale afualcontainers plaatsen. Ook met het
oog op dat vaak aan het einde van de zomervakantie er veel van deze spullen worden weggedaan.

Onze fractie heeft de volgende vragen:

1) Volgens RSDaandebak.nl lijkt Roosendaal deze materialen niet apart in te zamelen, klopt dat?

2) ls het mogelijk om deze spullen wel apart in te zamelen in Roosendaal?

3) Vindt u het ook een goed idee om één of enkele inzamelpunten hiervoor in te richten in onze
gemeente, voordat deze zomervakantie voorbij is, en zo het verdwijnen van deze spullen in het
restafualte voorkomen?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Volgens RSDaandebak.nl l'rjkt Roosendaal deze materialen niet apart in te zamelen, klopt dat?

Op het moment dat deze vraag werd gesteld was het inderdaad nog niet mogelijk. Welwerden
er al voorbereidingen getroffen om deze materialen, op basis van proef, in te gaan zamelen op
het grondstoffencentrum. De inzameling is gestart op 15 augustus, voor een periode van 3
maanden.

2. ls het mogelijk om deze spullen wel apart in te zamelen in Roosendaal?

Zie het antwoord op vraag 1

Vindt u het ook een goed idee om één of enkele inzamelpunten hiervoor in te richten in onze
gemeente, voordat deze zomeruakantie voorbij is, en zo het verdwijnen van deze spullen in het
restafval te voorkomen?

Jazeker. Daarom worden deze als proef 3 maanden lang ingezameld. ln november wordt
bekeken of dit een tijdelijke inzameling in de zomerperiode blijft, of een permanente inzameling
gedurende het gehele jaar.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose

De secretaris, De bu


